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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 11. REDNE SEJE   
 
Anja Pertovt   
Predlaga, da se na eni naslednjih sej predstavi idejno zasnovo športnega parka Vipolže in opravi razprava o 
vsebini in ureditvi športnega parka Vipolže.  
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
V pripravi je novelacija idejne zasnove ureditve športnega parka Vipolže. Ko bo zadeva pripravljena za 
predstavitev, jo bomo vnesli na dnevni rede seje OS, predvidoma na eni od naslednjih sej. 
 
Vilko Prinčič  
1. V zvezi manjkajočimi javnimi lučmi v Cerovem se je pogovoril z referentom za okolje in prostor. Izpostavi 

pa novo lokacijo v Dolnjem Cerovem in sicer pri občanu, ki mu je bil v lanskem letu podeljen naziv 
častnega občana in ki je ogromno naredil za Brda, pred hišo pa nima nameščene javne razsvetljave. 
Prosi, da se preveri možnost namestitve javne luči.    

2. Na novo postavljenih usmerjevalnih tablah za kolesarje, je na nekaterih opaziti, da je napis najprej v 
italijanskem jeziku, nato pa še v slovenskem jeziku (npr. San Floriano – Števerjan). Brda niso dvojezično 
območje. Prosi za pojasnilo oz. da se to popravi.    

 
1. Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  

Občina Brda bo skupaj s koncesionarjem in vzdrževalcem distribucijskega električnega sistema Elektro 
Primorska d. d. preverila ali je na lokaciji možna postavitev dodatne svetilke brez ureditve novega 
priključnega mesta. V kolikor to ne bo možno, bo potrebno najprej pridobiti soglasje za novo odjemno 
mesto nato pa to merilno mesto predati koncesionarju.  

 
2. Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda    

Maja 2023 smo v Brdih označili v naravi prve 3 trase kolesarskih poti (oljka, breskev in kaki) in postavili 160 
usmerjevalnih tablic. Obenem smo označili tudi del trase Giro d`Italia iz Vipolž proti Števerjanu, kjer je 
prišlo pri navedbi kraja Števerjan do omenjene »napake« na 6 kos tablic. Izdelovalcu tablic smo že 
posredovali lokacije spornih tablic in mu naročili izvedbo novih nalepk, katere bodo prekrile obstoječe 
navedbe kraja v italijanskem jeziku.  

 
Teja Jelina  
S strani občanov je veliko pohval glede obvoznice Kojsko, bi si pa zelo želeli, da bi se na novo preplastilo oz. 
asfaltiralo sabotinsko cesto in sicer od ovinka, na odcepu za staro vas h cerkvi do obvoznice. Predlaga, da 
občina poda pobudo na DRSI in pridobi nek terminski plan, saj gre za zelo dotrajano cesto.    
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Pri izvajalcu javne službe vzdrževanja državnih cest KOLEKTOR CPG d. d. smo izvedeli, da imajo že v letošnjem 
planu predvideno sanacijo cca 400 m sabotinske ceste in sicer na odseku od avtobusnega postajališča do nove 
obvoznice. Konec vsakega leta namreč določijo obseg vzdrževalnih del za naslednje leto in tudi v naslednjem 
letu je predvideno nadaljevanje sanacijskih del. 
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